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Protokół  LXVI SESJI Rady Miejskiej 
w Szczawnie-Zdroju 

z dnia 27.12.2023 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

w sali w konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju (pok. 27, II piętro) 

Godzina rozpoczęcia obrad - 10:00, zakończenia – 14.57 

Radna nieobecna usprawiedliwiona: radna Violeta Mołda 

 
Radni nieobecni w trakcie: 

 Radny M. Broda: obecny od godz. 10.00 do godz.14.19, nieobecny 
od godz. 14.20. do godz. 14.57 (do końca trwania sesji). 

 Radny T. Krupa: obecny od godz. 10.30 do godz. do godz. 14.57 (do 
końca trwania sesji), nieobecny od godz. 10.00 do godz. 10.29. 

 Radna A. Wilk, obecna na sesji od godz. 10.00 do 14.53, nieobecna 
od godz. 14.54 do godz. 14.57 (do końca trwania sesji). 

Uwaga: 
Zgodnie ze znowelizowaną w maju 2018 roku ustawą o samorządzie 
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 - 2023 są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej. (Art. 20 ust. 1b). 
 

Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 

z obrazem i dźwiękiem - pod adresem: 

https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/zakładka Archiwum/ zakładka 2023/ 

LXVI sesja Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 27.12.2023 r. 

 

 
 Zrealizowany porządek: 
 

1. Otwarcie LXVI sesji.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. INFORMACJA STAROSTY WAŁBRZYSKIEGO dot. postępowania w sprawie 

anten na budynku Sanatorium Uzdrowiskowego AZALIA.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Szczawno-Zdrój:  



2 
 

a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu, 

b) głosowanie nad projektem uchwały.  

5. Uchwalenie budżetu Gminy Szczawno-Zdrój na rok 2024, zgodnie 

z procedurą: 

a)odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 

Burmistrza, 

b)odczytanie opinii komisji i wniosków radnych, 

c)odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu, 

d)odczytanie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji i wniosków 

radnych, 

e)dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

f)głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023.  

8. Przyjęcie protokołów: 

a) z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 listopada 2023 r.,  

b) z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 7 grudnia 2023 r.  

9. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady.  

10.Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami.  

11.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania dodatków 

oraz innych składników wynagradzania dla nauczycieli zatrudnionych 

w placówkach oświatowych prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę 

Miejską Szczawno-Zdrój. 

12.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień z podatku od 

nieruchomości dla przedsiębiorców prowadzących działalność gospodarczą 

na terenie Gminy Szczawno-Zdrój w ramach pomocy de minimis.  

13.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2024-2027.  

14.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu przeciwdziałania przemocy 

domowej oraz ochrony ofiar przemocy domowej dla Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój na lata 2024 – 2030”.  
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15.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji 

celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków.  

16.Przyjęcie planów pracy na rok 2024:  

a) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju na 2024 rok,  

b) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2024 rok,  

c) stałych Komisji Rady.  

17.Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego 

w uchwale nr LXIII/132/23 Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 

23 października 2023 r. w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana 

I.B. i w uchwale nr LXIII/133/23 Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 

23 października 2023 r. w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana 

I.B.  

18.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez 

Mieszkańców Szczawna-Zdroju.  

19.Podjęcie uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

wniosku i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dotyczy 

wniosku Dyrektora Miejskiej Biblioteki w Szczawnie-Zdroju o przyznanie 

dotacji celowej związanej z koniecznością zakupu dodatkowych regałów).  

20.Podjęcie uchwały o uznaniu wniosku Pana Michała Brody Radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o budowę ogólnodostępnego wybiegu dla 

psów tzw. agiliti za bezprzedmiotowy.  

21.Podjęcie uchwały o uznaniu wniosku Pana Tomasza Krupy Radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju dotyczącego zakupienia i zamontowania 

automatów, typu A-BOK i opłatomat za bezprzedmiotowy.  

22.Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi.  

23.Informacje i komunikaty.  

24.Zamknięcie obrad.  

 
1. Otwarcie LXVI sesji.  

 
 Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Motyka poinformował, 
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że otwiera LXVI SESJĘ Rady Miejskiej w Szczawnie- Zdroju.  

 

Przewodniczący przywitał radnych i zaproszonych gości: 

- Pana Marka Fedoruka- Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Pana Marka Ćmikiewicza- Zastępcę Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Mecenasa Pana Marka Żegnałka, 

- Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

- Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 

- Panią Grażynę Biały Naczelnika Wydziału Administracji Architektoniczno-

Budowlanej i Gospodarki Nieruchomościami, 

- Kierowników i Pracowników Urzędu Miejskiego, a także Mieszkańców 

Szczawna-Zdroju. 

 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o sesji wraz 

z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój.  

 

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych – 13 radnych 

było obecnych. 

 

W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

 
Porządek obrad sesji przed zmianami stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zapytał czy są wnioski, które radni 

chcieliby zgłosić. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju złożył wniosek 

o wprowadzenie jako pkt 3 do porządku obrad: INFOMACJA STAROSTY 

WAŁBRZYSKIEGO dot. postępowania w sprawie anten na budynku 

Sanatorium Uzdrowiskowego AZALIA. 

 

Odbyło się głosowanie nad wnioskiem Przewodniczącego Rady 

Miejskiej A. Motyki o wprowadzenie jako pkt 3 do porządku obrad: 

INFOMACJA STAROSTY WAŁBRZYSKIEGO dot. postępowania 

w sprawie anten na budynku Sanatorium Uzdrowiskowego AZALIA. 

 

Ww. wniosek został przyjęty pozytywnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania-13 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: radny T. Krupa, radna V. Mołda. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad porządkiem obrad po 

zmianach. 

 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty pozytywnie w głosowaniu: za-

13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu-0, obecnych podczas głosowania- 

13 radnych. 

 

W związku z brakiem innych wniosków Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka zaproponował przejęcie do następnego punktu obrad sesji. 

 
3. INFORMACJA STAROSTY WAŁBRZYSKIEGO dot. postępowania 

w sprawie anten na budynku Sanatorium Uzdrowiskowego 

AZALIA. 

Informację na temat postępowania w sprawie anten na budynku 

Sanatorium Uzdrowiskowego AZALIA przedstawiła Pani Grażyna Biały 
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Naczelnik Wydziału Administracji Architektoniczno-Budowlanej i Gospodarki 

Mieniem. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju A. Motyka zaprosił do 

dyskusji: 

 

W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Rady Miejskiej, Pani Naczelnik, 

radny J. Kaczanowski, rady T. Krupa, radny M. Broda. 

 

Zostały złożone przez Panią Naczelnik w trakcie obrad w niniejszym punkcie 

kserokopie dwóch pism: 

 wydane przez Wojewódzki Urząd Ochrony Zabytków we Wrocławiu, 

Delegatura w Wałbrzychu z dnia 26.06.2021 r. – w odpowiedzi na 

pismo w sprawie budynku położonego przy ul. Ofiar Katynia 3 

(stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu), 

 wydane przez Prokuraturę Rejonową w Wałbrzychu z dnia 16.10. 

2023 r. - sprzeciw prokuratora, (stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu). 

 

Kopie tych pism otrzymał każdy radny obecny podczas trwania niniejszego 

punktu obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejęcie do 

następnego punktu obrad sesji. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój:  

a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu,  

b) głosowanie nad projektem uchwały. 
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Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Szczawno-Zdrój oraz autopoprawka, opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej zostały załączone do eRADY. 

 

Autopoprawkę przedstawiła Pani Skarbnik oraz Pani Kierownik Wydziału 

Inwestycji tut. Urzędu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radna D. Wołoszyn-Pusłowska, Skarbnik Miasta, 

radny T. Krupa. 

 

Odbyło się głosowanie nad przyjęciem autopoprawki do uchwały 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój. 

 

Autopoprawka do uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój została przyjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brała radna 

V. Mołda. 

 

Przedstawiono opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetowej i Gospodarki 

Mieniem J. Kozłowicz i poinformował, że 6 komisji tj. Uzdrowiskowa, Spraw 

Obywatelskich, Rewizyjna, Skarg, Wniosków i Petycji, Oświaty, Kultury 

i Sportu, Budżetowa i Gospodarki Mieniem, wydały opinie pozytywne 

dotyczące projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
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Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój wraz z autopoprawką. 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój wraz z autopoprawką została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 14 radnych, udziału w głosowaniu udziału nie brała 

radna V. Mołda. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu, 

autopoprawka stanowi załącznik nr 5a do  niniejszego  protokołu, uchwała 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczawno-

Zdrój stanowi załącznik nr 5b do niniejszego protokołu. 

 

Uchwała nr III/68/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 14 grudnia 2023 r. w sprawie opinii 

o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój przedstawionej wraz z projektem uchwały budżetowej na 

rok 2024 została załączona do eRADY i stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

5. Uchwalenie budżetu Gminy Szczawno-Zdrój na rok 2024, 

zgodnie z procedurą:  

a)odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz 

z uzasadnieniem Burmistrza,  

b)odczytanie opinii komisji i wniosków radnych,  
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c)odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu,  

d)odczytanie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji 

i wniosków radnych,  

e)dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich 

przegłosowanie,  

f)głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Szczawno-Zdrój na 

rok 2024 i autopoprawka oraz opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej 

zostały załączone do eRADY.  
 

Skarbnik Miasta przedstawiła autopoprawkę. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

autopoprawki do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Szczawno-Zdrój na rok 2024. 

 

Autopoprawka do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Szczawno-

Zdrój na rok 2024 została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 

radnych, w głosowaniu udziału nie brała: radna V. Mołda. 

 

Następnie Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy Szczawno-Zdrój na rok 2024 wraz 

z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem 

J. Kozłowicz oraz poinformował, że 6 komisji tj. Uzdrowiskowa, Spraw 
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Obywatelskich, Rewizyjna, Skarg, Wniosków i Petycji, Oświaty, Kultury 

i Sportu, Budżetowa i Gospodarki Mieniem, wydały opinie pozytywne 

dotyczące projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Szczawno-Zdrój na rok 2024. 

 

Następnie Skarbnik Miasta przedstawiła opinie Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

 

Burmistrz Szczawna-Zdroju zabrał głos w sprawie opinii komisji 

i wniosków radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Szczawno-Zdrój na rok 2024 

wraz z autopoprawką. 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu gminy Szczawno-Zdrój na rok 2024 

wraz z autopoprawką została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 

radnych, w głosowaniu udziału nie brała radna V. Mołda. 

 

Projekt uchwały sprawie uchwalenia budżetu gminy Szczawno-Zdrój na rok 

2024 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu, autopoprawka 

stanowi załącznik nr 7a do  niniejszego  protokołu, uchwała w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy Szczawno-Zdrój na rok 2024 stanowi załącznik 

nr 7b do niniejszego protokołu. 

 

Uchwała nr III/66/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej z dnia 14 grudnia 2023 r. w sprawie opinii 

o przedłożonym przez Burmistrza Szczawna-Zdroju projekcie uchwały 
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budżetowej Gminy Szczawno-Zdrój na rok 2024 została załączona do eRADY 

i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Uchwała nr III/67/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we z dnia 14 grudnia 2023 r. w sprawie opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej 

Gminy Szczawno-Zdrój na rok 2024 została załączona do eRADY i stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście do 

następnego punktu obrad sesji. 

 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój został załączony do eRADY. 
 

Skarbnik Miasta przedstawiła ww. projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój. 

 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 

radnych, w głosowaniu udziału nie brała radna V. Mołda. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu, 

uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 10a do niniejszego protokołu. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 

2023. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 został 

załączony do eRADY. 
 

Projekt ww. uchwały został załączony do eRADY. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw-0, wstrzymało się od głosu-0, 

obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brała 

radna V. Mołda. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2023 stanowi załącznik nr 11a do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

Punkty od 8 do 21 obrad niniejszej sesji prowadził Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju A. Jennings.  
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8. Przyjęcie protokołów:  

a) z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 listopada 2023 r.,  

b) z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 7 grudnia 2023 r. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 listopada 2023 r. został przesłany 

na adresy e-mailowe wszystkich radnych. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zapytał czy ww. 

protokół może zostać przyjęty bez uwag. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 listopada 2023 r. 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 listopada 2023 r. został przyjęty 

większością głosów w głosowaniu: za- 13, przeciw- 1, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brała radna V. Mołda.  

 

Protokół z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 7 grudnia 2023 r. został 

przesłany na adresy e-mailowe wszystkich radnych. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zapytał czy ww. 

protokół może zostać przyjęty bez uwag. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 7 grudnia 2023 r. 

 

Protokół z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 7 grudnia 2023 r. został 

przyjęty większością głosów w głosowaniu: za- 12, przeciw- 1, wstrzymało 

się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, głosy 

nieoddane- 1, w głosowaniu udziału nie brały radna V. Mołda, radna A. Wilk. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 
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9. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady.  
 

Protokół Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 21.12.2023 r., protokół 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 22.12.2023 r., protokół Komisji 

Budżetowej i Gospodarki Mieniem z dnia 22.12.2023 r., protokół Komisji 

Spraw Obywatelskich z dnia 22.12.2023 r., protokół Komisji Rewizyjnej 

z dnia 22.12.2023 r.  zostały załączone do eRADY. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

10. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju 
z działalności w okresie między sesjami.  

 
Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do eRADY i stanowi załącznik nr 12 

do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 
 
 
Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

przyznawania dodatków oraz innych składników 

wynagradzania dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę 

Miejską Szczawno-Zdrój. 

 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania dodatków 

oraz innych składników wynagradzania dla nauczycieli zatrudnionych 

w placówkach oświatowych prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę 

Miejską Szczawno-Zdrój oraz pozytywna opinia Związku Nauczycielstwa 
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Polskiego Oddział Powiatowy dot. ww. projektu uchwały, zostały załączone 

do eRADY. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 
 
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie w sprawie ustalenia 

regulaminu przyznawania dodatków oraz innych składników 

wynagradzania dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę Miejską 

Szczawno-Zdrój. 

 

Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania dodatków oraz 

innych składników wynagradzania dla nauczycieli zatrudnionych 

w placówkach oświatowych prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę 

Miejską Szczawno-Zdrój została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu-0, głosy nieoddane-1, obecnych 

podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie brały: radna 

V. Mołda, radna A. Wilk. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania dodatków 

oraz innych składników wynagradzania dla nauczycieli zatrudnionych 

w placówkach oświatowych prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę 

Miejską Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu, 

uchwała w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania dodatków oraz 

innych składników wynagradzania dla nauczycieli zatrudnionych 

w placówkach oświatowych prowadzonych przez Uzdrowiskową Gminę 

Miejską Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 13 a do niniejszego 

protokołu. 

 

Pozytywna opinia Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddział Powiatowy dot. 

ww. projektu uchwały stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
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Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zwolnień z podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 

prowadzących działalność gospodarczą na terenie Gminy 

Szczawno-Zdrój w ramach pomocy de minimis. 

 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień z podatku od 

nieruchomości dla przedsiębiorców prowadzących działalność gospodarczą 

na terenie Gminy Szczawno-Zdrój w ramach pomocy de minimis został 

załączony do eRADY. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 
 
W dyskusji udział wzięła radna M. Zbirek, która poprosiła o przedstawienie 

projektu uchwały. 

 

Uchwała została przedstawiona przez Pracownika Wydziału Finansowego 

tut. Urzędu.  

 

Głos zabrał także Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings oraz 

Pracownik Wydziału Finansowego tut. Urzędu.  

 
Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości dla 

przedsiębiorców prowadzących działalność gospodarczą na terenie 

Gminy Szczawno-Zdrój w ramach pomocy de minimis. 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnień z podatku od 

nieruchomości dla przedsiębiorców prowadzących działalność gospodarczą 

na terenie Gminy Szczawno-Zdrój w ramach pomocy de minimis została 

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw-0, wstrzymało się od 
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głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brała radna V. Mołda. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień z podatku od 

nieruchomości dla przedsiębiorców prowadzących działalność gospodarczą 

na terenie Gminy Szczawno-Zdrój w ramach pomocy de minimis stanowi 

załącznik nr 15 do niniejszego protokołu, uchwała zmieniająca uchwałę 

w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 

prowadzących działalność gospodarczą na terenie Gminy Szczawno-Zdrój 

w ramach pomocy de minimis stanowi załącznik nr 15 a do niniejszego 

protokołu. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2024-

2027. 

 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2024-2027 został załączony do eRADY. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2024-2027. 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 



18 
 

na lata 2024-2027 została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, 

przeciw-0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 

radnych, w głosowaniu udziału nie brała: radna V. Mołda. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2024-2027 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu, 

uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2024-2027 stanowi załącznik nr 16 a do niniejszego protokołu. 

 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony ofiar 

przemocy domowej dla Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej 

Szczawno-Zdrój na lata 2024 – 2030”. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu przeciwdziałania przemocy 

domowej oraz ochrony ofiar przemocy domowej dla Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój na lata 2024 – 2030” został załączony do eRADY. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia „Programu przeciwdziałania przemocy 

domowej oraz ochrony ofiar przemocy domowej dla Uzdrowiskowej 

Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój na lata 2024 – 2030”. 

 

Uchwała nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony ofiar przemocy domowej 

dla Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój na lata 2024 – 2030” 
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została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało 

się od głosu-0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brała radna V. Mołda.  

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu przeciwdziałania przemocy 

domowej oraz ochrony ofiar przemocy domowej dla Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój na lata 2024 – 2030” stanowi załącznik nr 17 

do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie przyjęcia „Programu 

przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony ofiar przemocy domowej 

dla Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój na lata 2024 – 2030” 

stanowi załącznik nr 17 a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 

udzielania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. 

 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji 

celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków został 

załączony do eRADY. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 
 
W dyskusji udział wzięła radna M. Zbirek, która poprosiła o przedstawienie 

projektu uchwały. 
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Projekt ww. uchwały przedstawił Pracownik Wydziału Gospodarowania 

Nieruchomościami. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej 

ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się 

od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brała V. Mołda. 

 

Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków stanowi załącznik nr 18 do 

niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zasad udzielania dotacji celowej 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków stanowi załącznik 

nr 18 a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 
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16. Przyjęcie planów pracy na rok 2024:  

a) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju na 2024 rok,  

b) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2024 rok, 

c) stałych Komisji Rady. 

 
 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju na 2024 rok został załączony do eRADY. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 
 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

A. Jennings. 

 

Radna A. Pisarska złożyła wniosek formalny, aby ostatnia sesja w 2024 r. 

odbyła się w dniu 16.12.2024 r. 

 

Odbyło się głosowanie nad przyjęciem wniosku formalnego radnej 

A. Pisarskiej, aby ostatnia sesja w 2024 r. odbyła się w dniu 

16.12.2024 r. 

 

Ww. wniosek został przyjęty pozytywnie jednogłośnie w głosowaniu: za- 14,  

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu-0, obecnych podczas głosowania- 14 

radnych, w głosowaniu udziału nie brała radna V. Mołda.  

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2024 

rok wraz z autopoprawką. 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju na 2024 rok wraz z autopoprawką została podjęta jednogłośnie 
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w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 14 radnych.   

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju na 2024 rok stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 

protokołu, uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju na 2024 rok stanowi załącznik nr 19 a do niniejszego 

protokołu. 

 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2024 rok został 

załączony do eRADY. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2024 rok.  

 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2024 rok została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brała radna 

V. Mołda. 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2024 rok stanowi załącznik nr 20 

do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2024 rok stanowi 

załącznik nr 20 a do niniejszego protokołu. 
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 Plan pracy Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem (KBiGM) oraz 

autopoprawka zostały załączone do eRADY. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad przyjęciem autopoprawki do 

planu pracy na rok 2024 - KBiGM. 

 

Autopoprawka do planu pracy Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem 

(KBiGM) na rok 2024 została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 

radnych, w głosowaniu udziału nie brała radna V. Mołda. 

 

Odbyło się głosowanie nad przyjęciem planu pracy KBiGM na rok 

2024 wraz z autopoprawką. 

 

Plan pracy Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem na rok 2024 wraz 

z autopoprawką został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw- 

0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brała radna V. Mołda. 

 

Plan pracy Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem (KBiGM) na rok 2024 

został załączony do eRADY i stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 

protokołu, autopoprawka do planu pracy Komisji Budżetowej i Gospodarki 

Mieniem (KBiGM) na rok 2024 została załączona do eRADY i stanowi 

załącznik nr 21a do niniejszego protokołu. 

 

 Plany pracy na rok 2024: Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz 

Komisji Spraw Obywatelskich zostały załączone do eRADY. 

 

Odbyło się głosowanie nad przyjęciem planów pracy na rok 2024 - 

KOKiS, KSO. 
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Plany pracy na rok 2024- KOKiS, KSO (Komisji  Oświaty, Kultury i Sportu 

oraz Komisji Spraw Obywatelskich) zostały przyjęte jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brała radna 

V. Mołda. 

 

Plany pracy na rok 2024: 

-KOKiS stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu,  

-KSO stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
17. Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska 

wyrażonego w uchwale nr LXIII/132/23 Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju z dnia 23 października 2023 r. w sprawie 

rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana I.B. i w uchwale 

nr LXIII/133/23 Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 

23 października 2023 r. w sprawie rozpatrzenia skargi 

wniesionej przez Pana I.B. 

 

Projekt uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale 

nr LXIII/132/23 Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 23 października 

2023 r. w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana I.B. i w uchwale 

nr LXIII/133/23 Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 23 października 

2023 r. w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana I.B. został 

załączony do eRADY i stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings odczytał pismo Mieszkanki 

Szczawna-Zdroju złożone w dniu 27.12.2023 r. o godz. 9.55 w Biurze Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. Pismo stanowi załącznik nr 25 do 

niniejszego protokołu. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 
 
W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, radna U. Wójcik, radny A. Sikoń, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, Mecenas. 

 

Radna D. Wołoszyn-Pusłowska złożyła wniosek o przełożenie punktu 

17 obrad sesji Rady Miejskiej dotyczącego projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana I.B. na sesję w styczniu 2024 r. 

z jednoczesnym zaproszeniem Mieszkańców na Komisję Skarg, Wniosków 

i Petycji w celu kontynuacji debaty w tej sprawie. 

 

Odbyło się głosowanie nad wnioskiem radnej D. Wołoszyn-

Pusłowskiej o przełożenie punktu 17 obrad sesji Rady Miejskiej 

dotyczącego projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

wniesionej przez Pana I.B. na sesję w styczniu 2024 r. 

z jednoczesnym zaproszeniem Mieszkańców na Komisję Skarg, 

Wniosków i Petycji w celu kontynuacji debaty w tej sprawie. 

 

Ww. wniosek został przyjęty większością głosów w głosowaniu: za- 11, 

przeciw- 3, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 

radnych, w głosowaniu udziału nie brała radna V. Mołda. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad wnioskiem radnej Pani 

D. Wołoszyn-Pusłowskiej o przeniesienie niniejszego punktu nr 17 

na sesję Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju w styczniu 2024 r. 

 

Zagłosowano za przeniesieniem niniejszego punktu nr 17 na sesję Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju w styczniu 2024 r. jednogłośnie w głosowaniu: 

za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas 

głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brała radna V. Mołda. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

wniesionej przez Mieszkańców Szczawna-Zdroju. 

 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez 

Mieszkańców Szczawna-Zdroju został załączony do eRADY. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 
 
W dyskusji udział wzięli: radna U. Wójcik, radny T. Krupa, Mecenas, 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad uznaniem skargi wniesionej 

przez Mieszkańców Szczawna-Zdroju za bezzasadną. 

 

Skarga wniesiona przez Mieszkańców Szczawna-Zdroju została uznana za 

bezzasadną większością głosów w głosowaniu: za- 9, przeciw- 5, 

wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brała radna V. Mołda. 

 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez 

Mieszkańców Szczawna-Zdroju stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 

protokołu, uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez 

Mieszkańców Szczawna-Zdroju stanowi załącznik nr 26 a do niniejszego 

protokołu. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do 

rozpatrzenia wniosku i wskazania organu właściwego do jego 

rozpatrzenia (dotyczy wniosku Dyrektora Miejskiej Biblioteki 

w Szczawnie-Zdroju o przyznanie dotacji celowej związanej 

z koniecznością zakupu dodatkowych regałów). 
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Projekt uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

wniosku i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dotyczy 

wniosku Dyrektora Miejskiej Biblioteki w Szczawnie-Zdroju o przyznanie 

dotacji celowej związanej z koniecznością zakupu dodatkowych regałów) 

został załączony do eRADY. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia. 

 

Uchwała w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia została podjęta 

większością głosów w głosowaniu: za- 9, przeciw- 5, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brała radna V. Mołda. 

 

Projekt uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

wniosku i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia stanowi 

załącznik nr 27 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie uznania się 

za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku i wskazania organu właściwego do 

jego rozpatrzenia stanowi załącznik nr 27a do niniejszego protokołu. 

 

20. Podjęcie uchwały o uznaniu wniosku Pana Michała Brody 

Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o budowę 

ogólnodostępnego wybiegu dla psów tzw. agiliti za 

bezprzedmiotowy. 

 

Projekt uchwały o uznaniu wniosku Pana Michała Brody Radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o budowę ogólnodostępnego wybiegu dla 

psów tzw. agiliti za bezprzedmiotowy został załączony do eRADY. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 
 
W dyskusji udział wzięli: radny A. Sikoń, Zastępca Burmistrza, radna 

U. Wójcik. 

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały o uznaniu wniosku 

Pana Michała Brody Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

o budowę ogólnodostępnego wybiegu dla psów tzw. agiliti za 

bezprzedmiotowy. 

 

Uchwała o uznaniu wniosku Pana Michała Brody Radnego Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju o budowę ogólnodostępnego wybiegu dla psów tzw. 

agiliti za bezprzedmiotowy została podjęta większością głosów 

w głosowaniu: za- 9, przeciw- 4, wstrzymało się od głosu- 1, obecnych 

podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brała radna 

V. Mołda. 

 

Projekt uchwały o uznaniu wniosku Pana Michała Brody Radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o budowę ogólnodostępnego wybiegu dla 

psów tzw. agiliti za bezprzedmiotowy stanowi załącznik nr 28 do 

niniejszego protokołu, uchwała o uznaniu wniosku Pana Michała Brody 

Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o budowę ogólnodostępnego 

wybiegu dla psów tzw. agiliti za bezprzedmiotowy stanowi załącznik 

nr 28a do niniejszego protokołu. 

 

21. Podjęcie uchwały o uznaniu wniosku Pana Tomasza Krupy 

Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju dotyczącego 

zakupienia i zamontowania automatów, typu A-BOK 

i opłatomat za bezprzedmiotowy. 

 

Projekt uchwały uchwały o uznaniu wniosku Pana Tomasza Krupy Radnego 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju dotyczącego zakupienia i zamontowania 
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automatów, typu A-BOK i opłatomat za bezprzedmiotowy został załączony 

do eRADY. 

 

Uzasadnienie ww. projektu uchwały zostało odczytane przez 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju A. Jenningsa.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 
 
W dyskusji udział wzięli: Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-

Pańczyszyn, radny T. Krupa. 

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały o uznaniu wniosku 

Pana Tomasza Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

dotyczącego zakupienia i zamontowania automatów, typu A-BOK 

i opłatomat za bezprzedmiotowy. 

 

Uchwała o uznaniu wniosku Pana Tomasza Krupy Radnego Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju dotyczącego zakupienia i zamontowania automatów, 

typu A-BOK i opłatomat za bezprzedmiotowy została podjęta większością 

głosów w głosowaniu: za- 9, przeciw- 5, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brała 

radna V. Mołda. 

 

Projekt uchwały o uznaniu wniosku Pana Tomasza Krupy Radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju dotyczącego zakupienia i zamontowania 

automatów, typu A-BOK i opłatomat za bezprzedmiotowy stanowi 

załącznik nr 29 do niniejszego protokołu, uchwała o uznaniu wniosku Pana 

Tomasza Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju dotyczącego 

zakupienia i zamontowania automatów, typu A-BOK i opłatomat za 

bezprzedmiotowy stanowi załącznik nr 29a do niniejszego protokołu. 

 

22. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi.  
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Radna D. Wołoszyn-Pusłowska zwróciła uwagę radnych, Mieszkańców 

oraz Burmistrza Szczawna-Zdroju na sytuację, która miała miejsce 

w Szczawnie-Zdroju od soboty- w okresie świąt. Radna poinformowała, 

że na kilku forach internetowych pojawiła się informacja, iż po Szczawnie-

Zdroju i okolicach Białego Kamienia krąży bezdomny pies- owczarek 

niemiecki. Radna dodała, że jego właściciel nie może mu obecnie zapewnić 

opieki i ochrony oraz wspomniała, że osoby, które chciały pomóc- 

zamieszczały informację na forach oraz wiele osób zaangażowało się 

w próbę odszukania tego psa, kilka osób zadzwoniło również do Straży 

Miejskiej i do schroniska (w tym radna). Radna D. Wołoszyn-Pusłowska 

poinformowała, że nikt nie odbierał telefonów w schronisku, natomiast ze 

Straży Miejskiej pracownik oddzwonił i odpowiedział, że pracuje sam na 

zmianie. Następnie Radna poinformowała na sesji, iż pies ten 

prawdopodobnie przemieścił się i nie ma go już na terenie Szczawna-Zdroju. 

W związku z powyższym radna D. Wołoszyn-Pusłowska zapytała w jaki 

sposób można w wolnych dniach, w czasie świąt pomóc zwierzęciu w takich 

podobnych sytuacjach. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Szczawna-Zdroju i odpowiedział, że pies ten 

błąkał się na terenie Wałbrzycha. My możemy zająć się takimi sytuacjami  

tylko jeśli występują na terenie Szczawna-Zdroju. Burmistrz także 

poinformował, że zgodnie z regulaminem utrzymania czystości w gminach 

właściciel zwierzęcia ma obowiązek dbać o nie i sprawować nad nim pełną 

kontrolę i opiekę i to jest podstawa. Jeżeli byłoby to pies bezdomny 

to w tym momencie – tak, jesteśmy zobowiązani zapewnić opiekę. 

Natomiast jeśli pies ma opiekuna, to opiekun ten ma obowiązek o niego 

dbać. 

Radna D. Wołoszyn-Pusłowska uściśliła, że osoba ta nie jest prawnym 

opiekunem.  

Do dyskusji tej dołączył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings 

i zwrócił uwagę, że jeśli Straż Miejska była poinformowana o tej sytuacji to 

powinna zareagować we współpracy ze Strażą Miejską w Wałbrzychu 

lub w zależności, gdzie takie zwierzę przebywałoby. 
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Radna D. Wołoszyn-Pusłowska dodała, że są nagrania o przebywaniu 

tego psa na terenie Szczawna-Zdroju oraz wspomniała, że zależało zarówno 

radnej jak i osobom zaangażowanym na profesjonalnych służbach, które 

mogłyby złapać zwierzę. 

Do dyskusji dołączył radny A. Sikoń i wspomniał, że pies ten był 

przestraszony i ciężko było go złapać samodzielnie. 

Radna D. Wołoszyn-Pusłowska nadmieniła, że pies ten krążył po 

Szczawnie-Zdroju, na pewno z 3 dni i są na ten dowód filmy w internecie. 

Radna zwróciła się z zapytaniem do jakich służb można zwrócić się o pomoc 

odłowienia takiego psa w sytuacji, gdy wiele osób próbuje pomóc lecz 

bezskutecznie. 

Burmistrz ponownie udzielił odpowiedzi- Straż Miejska, jeśli jest to zwierzę 

bezdomne podejmie działania i zwierzę to będzie odwiezione do schroniska 

dla zwierząt. Strażnik ściągnie odpowiednią służbę, z którą mamy podpisaną 

umowę. 

Do dyskusji dołączyła radna A. Wilk i poinformowała, że zwróciła się do 

osoby, która przygarnia zwierzęta. Osoba ta poradziła, że można wezwać 

hycla- koszt wynosi 1.850,00 zł. Radna wspominała, że pies ten przemieścił 

się na teren Świdnicy. 

Do dyskusji dołączyła także radna A. Pisarska i poinformowała, że dyskusja 

jest o psie, który ma właściciela, nikt nie wezwał policji. Radna wspomniała, 

że także miała podobną sytuację z psem i schronisko pomogło w tej 

sytuacji. 

Mecenas także zabrał głos w tej sprawie. 

 

Radny A. Sikoń zapytał w imieniu osób, które mieszkają poza terenem 

Szczawna-Zdroju np. w Starych Bogaczowicach- czy istniałaby możliwość 

zorganizowania dzieciom tych osób dojazdu do szkoły w Szczawnie-Zdroju. 

Radny wspomniał, iż dzieci te mają utrudniony dojazd, czasami muszą długo 

czekać na autobus.  

Burmistrz udzielił odpowiedzi, że zgodnie z przepisami gmina jest 

zobowiązana tylko i wyłącznie do zapewnienia dowozu dzieciom, jeżeli 
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odległość w zależności od trasy wynosi od 3 albo 4 km, ale na terenie gminy. 

To jest poza terenem gminy. Możemy próbować wystąpić do przewoźników 

by dostosować rozkłady jazdy, tak by dzieciom zapewnić ten dojazd, 

natomiast nie możemy finansować i zorganizować transportu dla dzieci  

z innych gmin. 

 

Radna A. Pisarska poprosiła, by firma CEROMA zaglądnęła na ul. Bukową, 

ponieważ jest tam bałagan- leżą liście. Radna wspomniała, że na ul. 

Kwiatowej także leżą liście. 

 

Radna A. Wilk poprosiła, by przekazać Mieszkańcom informację jak będzie 

wyglądał Sylwester w tym roku, ponieważ nie każdy ma dostęp do 

internetu, wiele osób jest ciekawych tego wydarzenia. 

Burmistrz odpowiedział, że Sylwester będzie trwał mniej więcej od godz. 

23.00 do godz. 1.00. 

 

Radny J. Kaczanowski w imieniu Mieszkańców został upoważniony do 

podziękowań dla Burmistrza Szczawna-Zdroju oraz Skarbnika Miasta za 

zorganizowanie możliwości udziału w badaniach markerów nowotworowych 

oraz za akcję „RUPIEĆ”. Jednak radny przekazał prośbę, by akcję „RUPIEĆ” 

już nie przeprowadzać w grudniu. 

 

Radna M. Zbirek poprosiła o interwencję w sprawie zabrania śmieci- 

gromady liści. 

Zastępca Burmistrza udzielił odpowiedzi, że opad śniegu pokrzyżował plany 

w wywiezieniu liści, sukcesywnie od września liście te są usuwane. Firma 

CEROMA będzie kontynuowała prace porządkowe. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings skierował wniosek, 

by Panowie Burmistrzowie znaleźli środki na naprawę dwóch ulic, które 

wymagają pilnej naprawy, bynajmniej po części- to jest ul. Różana 

i ul. B. Prusa. 
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Radna E. Pantol zgłosiła, że na ul. Ułanów nie świecą się od Wigilii lampy 

i tunel oraz zapytała czy to jest jakaś awaria. 

Burmistrz i Wiceprzewodniczący poinformowali, że jest to awaria. 
 

Radny M. Broda zapytał czy w Wydziale Gospodarki Komunalnej są braki 

kadrowe, ponieważ pisma Mieszkańców ul. Różanej i ul. B. Prusa pozostają 

bez odpowiedzi. Radny poprosił o odpowiedź na te zgłoszenia, które są na 

bieżąco wysyłane przez Mieszkańców. 

Burmistrz odpowiedział, że wynika to z braków kadrowych i okresu 

chorobowego. 
 

Burmistrz Szczawna-Zdroju przedstawił informację, że będziemy 

korzystać z KPO (Krajowego Planu Odbudowy). 
 

23. Informacje i komunikaty.  

W obradach utajnionych, podczas których uczestniczyli wyłącznie radni, 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka odczytał informacje Naczelnika 

Urzędu Skarbowego w Wałbrzychu opatrzone klauzulą „tajemnica 

skarbowa” o nieprawidłowościach w oświadczeniach majątkowych za rok 

2022 radnych Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. Przewodniczący Rady 

Miejskiej A. Motyka podał imię i nazwisko, telefon, fax do osoby, która 

zajmuje się tymi oświadczeniami w Urzędzie Skarbowym w Wałbrzychu oraz 

poinformował, że w przypadku chęci uzyskania informacji w tym zakresie 

można zgłosić się także do tej osoby. 
 

24. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zamknął LXVI sesję Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju.  

Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie pod 

linkiem: https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 

Protokół sporządziła:       Protokół sprawdzili:            Sesji przewodniczył: 

Maja Rutowska              A. Jennings     A. Motyka 
                                                                                                            (od pkt 1 do 7 i od pkt 22 do pkt 24) 

                                  S. Tobis-Pańczyszyn                  A. Jennings 
                     (od pkt 8 do pkt 21) 
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WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Porządek obrad przed zmianami. 

3. Pismo wydane przez Wojewódzki Urząd Ochrony Zabytków we Wrocławiu, 

Delegatura w Wałbrzychu z dnia 26.06.2021 r. – w odpowiedzi na pismo 

w sprawie budynku położonego przy ul. Ofiar Katynia 3. 

4. Pismo wydane przez Prokuraturę Rejonową w Wałbrzychu z dnia 16.10. 

2023 r. - sprzeciw prokuratora. 

5. - 5b. Projekt uchwały, autopoprawka, uchwała- w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

6. Uchwała nr III/68/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

we Wrocławiu z dnia 14 grudnia 2023 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Szczawno-Zdrój 

przedstawionej wraz z projektem uchwały budżetowej na rok 2024. 

7.- 7b. Projekt uchwały, autopoprawka, uchwała- w sprawie uchwalenia budżetu 

     gminy Szczawno-Zdrój na rok 2024. 

8. Uchwała nr III/66/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

z dnia 14 grudnia 2023 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza 

Szczawna-Zdroju projekcie uchwały budżetowej Gminy Szczawno-Zdrój na rok 

2024. 

9. Uchwała nr III/67/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

we z dnia 14 grudnia 2023 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Szczawno-Zdrój na rok 

2024. 

10.-10a.Projekt uchwały i uchwała-w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

11.-11a.Projekt uchwały i uchwała-w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 

2023. 

12. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami. 

13.-13a. Projekt uchwały i uchwała - w sprawie ustalenia regulaminu 

przyznawania dodatków oraz innych składników wynagradzania dla nauczycieli 

zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Uzdrowiskową 

Gminę Miejską Szczawno-Zdrój. 
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14. Pozytywna opinia Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddział Powiatowy dot. 

ww. projektu uchwały. 

15. - 20a. Projekty uchwał i uchwały. 

21.- 21a. Plan pracy Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem na rok 2024 oraz 

autopoprawka. 

22. Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury i na rok 2024. 

23. Plan pracy Komisji Spraw Obywatelskich na rok 2024. 

24. Projekt uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale 

nr LXIII/132/23 Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 23 października 2023 r. 

w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana I.B. i w uchwale 

nr LXIII/133/23 Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 23 października 2023 r. 

w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana I.B. 

25. Pismo Mieszkanki Szczawna-Zdroju złożone w dniu 27.12.2023 r. o godz. 9.55 

w Biurze Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

26.-29. Projekty uchwał i uchwały. 

30. Link do nagrania obrazu i dźwięku (na stronie 1). 

 


